

吉隆坡/新加坡(飞往)悉尼

机上用餐

抵达悉尼

欢迎您与第一旅游畅游澳洲悉尼/墨尔本。抵达悉尼后,接送前往酒店休息。

住宿 4 * Holiday Inn Potts Point or similar

悉尼-蓝山国家公园-悉尼

早餐,午餐,晚餐

【费瑟戴尔野生动物园】可以在这里看到澳洲最可爱的树熊,袋鼠,袋熊,鸸

【蓝山】之所以如此命名,是由于森林里的桉树的蓝色阴霾。笼罩在朦胧的色 调中。国家公园边界呈不规则形状,由道路、城区以及私家花园与外界相隔。 尽管名字叫做"山部",这片区域实际上是隆升的高原,由几条大河与外界相隔。 公园的海拔最高点位于威容峰(约1,215米)

还可以看见并排的三姐妹峰, 回音角以及贾米森谷(包括缆车)

住宿 4 * Holiday Inn Potts Point or similar



悉尼市区观光

早餐. 晩餐

【悉尼海港大桥瞭望塔】悉尼海港大桥是澳大利亚悉尼的地标性建筑,它就在 悉尼歌剧院的旁边,因为外形特别像一个衣架,因此也被游客称为大衣架。乘 电梯上桥, 然后徒步到大桥瞭望塔。

【悉尼鱼市场】南半球最大的海鲜市场,也是全球出售海鲜种类第三多的市 场。鱼市场批发和零售新鲜海鲜,也有海鲜熟食店、面包店、蔬果店等。

市区观光: 月亮公园,海港大桥,悉尼歌剧院,圣母主教座堂,达令港等。

【伯肯黑德角名牌城】尽情购物

住宿 4 * Holiday Inn Potts Point or similar

悉尼 (飞往) 墨尔本

5 早餐, 晩餐

早餐后, 接送前往机场飞往墨尔本。

抵达后,前往酒店办理入住手续,自由活动。

住宿 4 * Holiday Inn Express Melbourne Little Collins ST or similar

墨尔本市区观光

早餐,午餐,晚餐

【南墨尔本市场】或【维多利亚女王市场】充满活力和繁忙的市场,提供独特 的购物体验。市场以其丰富多样的新鲜农产品、美食、服装、纪念品等而闻名。

库克船长小屋,市政厅,艺术中心,唐人街,战争纪念馆,圣巴特 利爵主教座堂等

【彩虹小屋】著名打卡点,海滩背景有许许多多五颜六色的小屋。

住宿 4 * Holiday Inn Express Melbourne Little Collins ST or similar



墨尔本 - 大洋路 - 墨尔本

早餐, 午餐; 晚餐

大洋路

【阿波罗湾】著名地标十二门徒所在的坎贝尔港最近的小镇。

【伦敦桥】这里曾经是海上岩层上一个带洞穴的天然拱门,但是在1990年,石 桥突然坍塌,于是形成了现在中间不再相连的断桥。

【洛克亞德峽灣】有着澳大利亚最壮观的海滩美誉。

【十二门徒岩】是一系列自然形成的石灰岩的组合, 屹立在海岸旁已有二千万 年历史了, 目前存有八块。

住宿 4 * Holiday Inn Express Melbourne Little Collins ST or similar

墨尔本 (飞往) 吉隆坡 / 新加坡

8 早餐

早餐后,接送前往机场飞返美丽家园







Singapore / Kuala Lumpur Airport (Flight) Sydney

Meal on Board

Arrive Sydney

Meal on Board

Upon arrive Sydney International Airport, Transfer to Hotel for check in.

Hotel 4 * Holiday Inn Potts Point or similar

Sydney - Blue Mountain - Sydney

Breakfast / Lunch / Dinner

Sydney Zoo to meet the very local animals like koala, emu etc and other animals from other part of the world.

Scenic World Offering the best views of the Three Sisters and Katoomba Falls

Enjoy the thrill of the Scenic Railway- the world's steepest train, glide on the Scenic Skyway and Cableway - the highest and steepest cable cars in Australia, stroll along the Scenic Walkway - 2.4km boardwalk through pristine rainforest

Hotel 4 * Holiday Inn Potts Point or similar





Sydney City Tour

Breakfast / Dinner

Bridgeclimb Pylon Lookout and Museum to enjoy panoramic views of Sydney and beyond from the city's original lookout - 87m above sea level.

Sydney Fish Market (Own Lunch)

SYD City Tour (Luna Park, Harbour Bridge, Sydney Opera House, St Mary's Cathedral, Darling Harbour, King Cross)

Birkenhead Point Brand Outlet for shopping

Hotel 4 * Holiday Inn Potts Point or similar



Sydney (Flight) Melbourne

Breakfast / Dinner

After Breakfast Transfer to Airport for your pleasant flight to Melbourne.

Upon Arrival Melbourne, Transfer to Hotel Check in for your own leisure.

Hotel 4 * Holiday Inn Express Melbourne Little Collins ST or similar



Melbourne City Tour

Breakfast / Lunch / Dinner

Visit South Melbourne Market (Closed on Mon & Thu) or Queen Victoria Market (Closed on Mon & Wed) for own shopping

City Tour Highlight: Cook's Cottage (Outlook), Parliament House, Art Centre, Chinatown, Shrine of Remembrance, Royal Exhibition Building, Crown Casino, St Patrick Cathedral, Yarra River, Town Hall, Fitzroy Garden

Visit the Colourful & Iconic Brighton Beach Box Huts

Hotel 4 * Holiday Inn Express Melbourne Little Collins ST or similar



Melbourne - Great Ocean Road - Melbourne

Breakfast / Lunch / Dinner

Great Ocean Road Tour

Apollo Bay A seafood village embraced by tranquil beaches, rolling green hills and the Great Otway National Park.

London Bridge one of the most spectacular natural formations in the Port Campbell National Park.

Loch Ard Gorge One of the best-loved stop-off points along the Great Ocean Road.

Twelve Apostles A collection of limestone stacks off the shore of Port Campbell National Park, by the Great Ocean Road in Victoria, Australia.

Hotel 4 * Holiday Inn Express Melbourne Little Collins ST or similar

Melbourne (Flight) Singapore / Kuala Lumpur Airport

Breakfast

After breakfast, tranfser to Airport check in for your flight.





Travel Information

Currency

Australian Dollar

AUD 1.00 = (+/-) MYR 3.20

Time Zone

GMT +10 (2 hours ahead MYS Time)

Except:- Perth GMT + 8 (Same as Malaysia Time)

Phone Code

+61



Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

AUSTRALIA PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm Departure Group size minimum 16 arrange Tour Manager, less than that will be arrange Driver guide.
- 4. Please double check your Australia ETA before departure.

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detailys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <code>http://www.top-one.com.my/more/tnc</code> .
- 5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

澳洲配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为16人或以上安排领队,16人以下则安排司机导游。
- 4. 旅游前,请于我们查询您的澳洲电子签证。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

- 1. 所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。
- 3. 每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 4. 详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。
- 5. 以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

Contact:

联系:

update: 26 June 2024 10:06 am